



免费享有
RM100,000
人寿
保险保障。

COMPLIMENTARY
RM100,000
LIFE
INSURANCE
COVERAGE.

承保者：

Underwritten by:



THE CREDIT CARD THAT GIVES YOU LIFE INSURANCE COVERAGE!

Now you can get to enjoy RM100,000 Life Insurance Coverage on Death or Total and Permanent Disability (TPD) from the new OCBC Great Eastern Platinum MasterCard.



Complimentary RM100,000 **Life Insurance Coverage on Death or TPD for Principal Cardmember** for the first year.

Spend a minimum of RM10,000 total retail spending in the preceding year to enjoy **coverage renewal for the following year***.



0% Auto-IPP (Instalment Payment Plan) for 12 months on Great Eastern / Overseas Assurance Corporation insurance premium of RM2,200 and above via Auto Debit.



No annual fee.



Enjoy **health and wellness offers** from our Live Great Partners.

*Coverage renewal is also subject to the terms and conditions of the OCBC Great Eastern Platinum MasterCard and the Group Yearly Renewable Term Assurance Policy of Great Eastern Life Assurance (Malaysia) Berhad.



Choose to Live Great. Get the OCBC Great Eastern Platinum MasterCard now.

Speak to us or logon to www.ocbc.com.my/Cards for more.

Underwritten by:



一张让您享有 人寿保险保障的信用卡！

透过全新的 OCBC Great Eastern Platinum MasterCard，您现在可享有死亡或完全及永久残废 (TPD) 的 RM100,000 人寿保险保障。



主卡持有人可在第一年免费享有死亡或完全及永久残废 (TPD) 的 RM100,000 人寿保险。

在上一年零售消费总额最少 RM10,000 就可在 **下一年享有自动续保***。



0% 自动 -IPP (分期付款计划) 为期 12 个月于透过自动转账支付 RM2,200 或以上保费的大东方 / 华侨保险公司保险保单。



无需年费。



从我们的 Live Great 伙伴计划享有各项 **健康及保健优惠**。

*保单续保取决于大东方人寿 (马来西亚) 有限公司的 OCBC Great Eastern Platinum MasterCard 与集团年度定期保单续保的条款与条规。



选择 Live Great。即刻获取 OCBC Great Eastern Platinum MasterCard。

欲知更多详情请和我们洽谈或浏览 www.ocbc.com.my/Cards。



KAD KREDIT YANG MEMBERIKAN ANDA PERLINDUNGAN INSURANS HAYAT!

Kini anda boleh menikmati Perlindungan Insurans Hayat RM100,000 bagi Kematian atau Hilang Upaya Total dan Kekal (HUTK) melalui kad terbaru OCBC Great Eastern Platinum MasterCard.



Perlindungan Insurans Hayat komplimentari RM100,000 **bagi Kematian dan Hilang Upaya Total dan Kekal (HUTK) untuk Ahli Kad Utama** pada tahun pertama.

Buat perbelanjaan runcit minimum berjumlah RM10,000 pada tahun sebelumnya untuk menikmati **pembaharuan perlindungan pada tahun berikutnya***.



0% Auto-IPP (Pelan Pembayaran Ansuran) untuk 12 bulan bagi premium insurans Great Eastern / Overseas Assurance Corporation sebanyak RM2,200 dan ke atas melalui Auto Debit.



Tiada yuran tahunan.



Nikmati **pelbagai tawaran kesihatan diri** daripada Rakan Kongsi Live Great.

*Pembaharuan perlindungan adalah tertakluk pada terma dan syarat OCBC Great Eastern Platinum MasterCard dan Polisi Asurans Bertempoh Boleh Diperbaharui Secara Tahunan Berkelompok daripada Great Eastern Life Assurance (Malaysia) Berhad.



Pilih Live Great. Dapatkan OCBC Great Eastern Platinum MasterCard sekarang.

Berundinglah dengan kami atau layari www.ocbc.com.my/Cards untuk maklumat lanjut.

Ditaja jamin oleh:

